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će dodatan iskorak u kvaliteti obrazovnog sustava na našem području”

08.04.2021.

Saborski  zastupnik Anđelko Stričak na aktualnom je prijepodnevu u Hrvatskom saboru

podsjetio na ulaganja u području obrazovanja prošle i aktualne Vlade, ali i na potrebe za

dogradnjom i izgradnjom školskih objekata u Varaždinskoj županiji.

Stričak je podsjetio da je u Varaždinu izgrađen Studentski dom, da se započelo s najvećim

osnovnoškolskom  projektom,  izgradnjom  Osnovne  škole  u  Svetom  Iliji,  s  projektima

izgradnje  centara  kompetentnosti  u  sklopu  Medicinske  škole  Varaždin  i  Srednje  škole

“Arboretum Opeka”, te s nizom manjih, ali bitnih investicija i projekata.

–Kako bi nastavili tim dobrim smjerom, a radi ravnomjernog pedagoškog standarda koji je

sastavni  dio  obrazovnog  sustava  jednakih  šansi,  na  području  Varaždinske  županije

potrebno je još izgraditi  odnosno dograditi  nekoliko objekata. U sklopu mreže osnovnih

škola potrebno je dograditi škole u Ivancu, Novoj Vesi, Strmcu i Svibovcu Podravskom te

izgraditi  školske sportske dvorane u Bisagu,  Donjoj  Voći,  Vinici,  Remetincu,  Kamenici,

Cvetlinu, Završju, Črešnjevu, Druškovcu – rekao je Stričak.



Dodao  je  da  u  području  srednjoškolskog  obrazovanja  treba  dograditi  Srednju  školu

Ludbreg, te u Varaždinu Gospodarsku, Strukovnu te Glazbenu školu. 

–Bez obzira na to što je osnivač svih ovih osnovnih i srednjih škola Varaždinska županija,

hoće li  se  Ministarstvo  znanosti  i  obrazovanja  uključiti  u  dogradnju  odnosno izgradnju

navedenih školskih objekata? – upitao je ministra Radovana Fuchsa.

Ministar  je  odgovorio  da  projekti  u  obrazovanju  namjeravaju  financirati  iz  nacionalnog

programu obnove i oporavka.

–Otprilike  5,1  milijarda  kuna  za  dio  koji  se  odnosi  na  obrazovanje  i  2,4  milijarde  za

znanost, istraživanje i razvoj. Zamislili smo da sve škole idu na jednosmjenski rad, prema

tome gdje god je potreba nadogradnje ili izgradnje, realizirat će se iz ovih novaca. Što se

tiče visokog školstva, tu je previđeno negdje oko 600 milijuna za digitalizaciju visokog

obrazovanja, a jedna milijarda je predviđena za izgradnju i  nabavku kapitalne opreme.

Ostali  novac  se  predviđa  plasirati  u  programe  koji  se  odnose  na  karijere  mladih

istraživača, startupove i spinoff poduzeća, nove i moderne tehnologije – rekao je Fuchs.

Zahvalivši  ministru znanosti  i  obrazovanja na odgovoru, Stričak je naglasio da su uoči

svakih  izbora  županijske  razine  u  Varaždinskoj  županiji  jedino  poznati  županijski  grb,

zastava i pročelnik za obrazovanje, a to je od devedesetih godina Miroslav Huđek.

–Smatram da je upravo zbog njegovog angažmana Varaždinska županija po mnogo tema

vezanih za obrazovanje vodeća u Republici  Hrvatskoj.  Prva je uvela besplatni  prijevoz

srednjoškolaca, besplatne udžbenike, prehranu učenika, itd. – rekao je Stričak.

–Sve  ove  izgradnje  i  dogradnje  u  sklopu  osnovnih  te  srednjih  škola  bit  će  zasigurno

dodatan  iskorak  u  kvaliteti  obrazovnog  sustava  na  našem području.  Također  koristim

priliku  i  napominjem  da  Fakultet  organizacije  i  informatike  ima  ishođenu  građevinsku

dozvolu za izgradnju kampusa te Vas molim za podršku i za ovu investiciju – zaključio je

saborski zastupnik iz Varaždinske županije.






